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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 15. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Prošlo je već nekoliko mjeseci od kada je Vlada Andreja Plenkovića ponudila određena 

sredstva onim općinama koje se odluče na spajanje administracije. 
Budući da IDS ima većinu u više općina na Labinštini takvo administrativno spajanje bi lako 
sproveo i time uštedio na troškovima zaposlenika u općinskom upravama i još dobio dodatna 
sredstva od Vlade. 
 
Moje pitanje za Vas je što planirate poduzeti u vezi ponude Andreja Plenkovića i da li ćete 
barem sprovesti savjetodavni referendum, pa neka o tome odluče sami građani Labinštine?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Zahvaljujem na postavljenim mnogobrojnim pitanjima koja su puno više nego dva. Mislim da 
sam izbrojao jedanaest ili dvanaest, ali dobro. Toliko o poštovanju Poslovnika o radu Gradskog 
vijeća Grada Labina. Pokušat ću odgovoriti na prvo pitanje. Drugo je toliko dugo da ću zamoliti 
da napišete sve što ste pitali pa ćemo probati pismeno odgovoriti ono što možemo. Vezano za 
spajanje općina, znam da je to jedna tema koja je tema svih tema. Sigurno je tema o kojoj 
treba raspravljati. Meni je drago da Istarski demokratski sabor vidite kao vrlo bitnu kariku u 
lancu i to je kompliment koji ste nam pružili kao jedna opozicijska stranka, hvala Vam na tome. 
O spajanju jedinica lokalne samouprave i pripajanju odlučuju samo građani i to ne građani 
grada Labina čiji sam gradonačelnik nego građani općine Raša, općine Sveta Nedjelja, općine 
Kršan i općine Pićan. S druge strane, kao čovjek imam pravo razmisliti o svemu i reći svoj stav 
i uvijek ću ga iznositi. Mislim da je na Labinštini jedno takvo zajedništvo, jedna takva sinergija 
koja je rijetko viđena u Istri, a možda i u cijeloj Hrvatskoj. Surađujemo na vrlo bitnim pitanjima 
i međusobno se uvažavamo i poštujemo. Sa naše strane, mi sigurno nećemo nametati stav o 
nikakvim pripajanjima. S druge strane, apsolutno ću uvijek zagovarati ono što UVIJEK kažem 
a što i radim. Redovito imamo koordinacije na kojima se sastajemo, da puno stvari koje su 
funkcionalno i koje imaju smisla da mogu biti povezane, čak još i bolje povezane nego dan 
danas. Međutim, u zadnje vrijeme imamo puno zajedničkih projekata, vjerujem da će ih biti i 
više. Podržao bi sve one stvari koje idu u funkcionalno spajanje pojedinih aktivnosti. To 
apsolutno da. Ali kažem da što se tiče pripajanja, ušteda i svega toga skupa, mislim da je to 
lijepo za čuti za uši. Na prvu kada građanin pročita na portalu ili u novinama možda čak i 
pozitivno reagira. Vjerujem i znam, dosta putujem po našim općinama, jer Labinština je jedno 
posebno mjesto i znam kako ljudi reagiraju i znam da i Pićanci i Rašani i Nedešćani i Kršanci, 
svakako žele imati svoju općinu i definitivno neću biti ta osoba koja će im to uskratiti. Uvijek ću 



biti onaj koji će pružiti ruku za razgovor, za suradnju i za zajedničko razvijanje funkcionalnih 
projekata.“ 
 
 
 S poštovanjem,  
 
 
 
                                                                                                         PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 

 

 

 

 


